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摘要: 本文在介绍火炮后坐仿真试验系统基本原理的基础上，根据系统的特点，采用火炮后坐与内弹道计算相结合的方法建立了
动力学数值仿真模型，对两种不同类型的火炮作了仿真计算，并与试验结果进行了对比，结果表明数值仿真与仿真试验具有良
好的一致性，因而对仿真试验具有较强的指导作用。 
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SIMULATION TEST SYSTEM OF GUN RECOIL AND NUMERICAL 
CALCULATIONS

Yao Yangwu

(North China Institute of Technology, Taiyuan, 030051)

Abstract: On the basis of an introduction on the basic principle of the simulation test system of gun recoil, 
the paper establishes the numerical calculation model by combining gun recoil with interior ballistics 
according to the system's characteristics.Numerical calculation is made for two different types of guns and 
its results are contrasted with test. the results of numerical calculation show good agreement with 
simulation testss. Numerical calculation plays an important part in the the simulation test.
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● 上篇文章：分散储能法的局限性  
● 下篇文章：高速点射浮动新结构无壳弹枪自动机  
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